
 Protokoll fört vid styrelsemöte hos Boel Rönnblom måndag 10 januari -11 

 

Närvarande: Per Alvarsson, Bodil Arvidsson, Bodil Broberg, Marie Karlsson, Bengt Nilsson 

(valber.), Boel Rönnblom och Rosemarie Wiktorsson. 

 

Nr. 1. Mötets öppnande 

Boel förklarade mötet öppnat. 

 

Nr. 2. Årsmötet 

Årsmötet bedömdes vara under kontroll. 

Marie presenterade verksamhetsberättelsen och mötet gjorde något tillägg. 

Per informerade att ekonomin blir ca -6000 kr detta år. Vi kan inte ha det så 

varje år, vilket är något att tänka på. Per kommer liksom tidigare att söka vissa 

bidrag. 

Arrangera en fest nästa verksamhetsår? Producera en almanacka nästa 

verksamhetsår med historik/nutid? – Idéerna överlämnas till kommande styrelse. 

Bodil B kollar med Henry om Agda-statyerna. 

Årets Agda – inga konkreta förslag på mötet. 

Genomgång med Bengt från valberedningen inför deras arbete med att föreslå 

kandidater till nästa års styrelse. 

 

Nr. 3. Skylten vid Agdas stuga 

Texten ok, helst skulle det dock vara ett tillägg om när Agda lämnade stugan. 

Bodil A försöker ta reda på det. 

Bodil A har bilden på Agda som finns på hemsidan hemma hos sig. Dessutom 

finns några bilder i stugan. 2-3 bilder blir förmodligen lagom för skylten. 

Rossie kollar med Tyringe församling om vem som gjort skylten vid kyrkan och 

vad den kostade. 

 

Nr. 4. Sidoprojektet Leader 

Stiltje från tänkta samarbetspartners håll. Hur vill vi gå vidare? Vill vi väcka 

samarbetet med kommunen till liv? Hur mycket kraft finns att lägga på det? 

 

Nr. 5. Övrigt 

* Varken kommunen eller Vägverket har hört av sig kring skrivelsen om 

cykelväg. 

 

Nr. 6. Mötets avslutande 

Boel förklarade mötet avslutat. 

 

 Vid pennan   Justeras 

 

 

 

 Marie Karlsson, sekr.  Boel Rönnblom 

 


